
                                                                                         ПО-20/29.02.24г. 

 

 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от МИРОСЛАВ СИМЕОНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 29.02.2024 г. 

 

 

 Уважаеми колеги, уважаема госпожо кмет, 

 Аз имам два въпроса от избиратели. Чета ги директно, за да не ги перифразирам. 

 Кой и на каква стойност извършва частичния ремонт в парк Маркотея, започнал 

през септември 2023 г.? И какво е техническото състояние на фонтана? От кога не 

работи и защо? Предстои ли да се ремонтира? 

 И в допълнение към първия въпрос, конкретно за настилките от талпи: 

 Колко са стрували те навремето? И колко струва цялостната им подмяна сега с 

бетонни павета? 
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                                                                                                                  ПО-20/28.03.24г. 

 

 

 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

ОТГОВОР 

НА ПИТАНЕ ОТ МИРОСЛАВ СИМЕОНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 29.02.2024 г. 

 

 Уважаеми колеги, уважаема госпожо кмет, 

 Аз имам два въпроса от избиратели. Чета ги директно, за да не ги перифразирам. 

 Кой и на каква стойност извършва частичния ремонт в парк Маркотея, започнал 

през септември 2023 г.? И какво е техническото състояние на фонтана? От кога не 

работи и защо? Предстои ли да се ремонтира? 

 И в допълнение към първия въпрос, конкретно за настилките от талпи: 

 Колко са стрували те навремето? И колко струва цялостната им подмяна сега с 

бетонни павета? 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН  СИМЕОНОВ, 

 

 По поставените въпроси на Ваше питане с вх. № ПО-20/29.02.2024г. Ви 

информираме следното: 

Строително – ремонтните дейности по подмяна на компрометирани настилки в 

парк Маркотея се извършват от Кота – 2001 ООД  по  Договор №245-ИЕ-22/29.04.2022 

г. – Ремонт на общинска инфраструктура /улична и пътна мрежа и съоръжения към нея/ 

на територията на Община Габрово. Стойността на компрометираната съществуваща 

настилка от импрегнирани дъски 2,8/14 см с площ от 735 м2 през 2015 г е възлизала на 

28 372,03 лв. без ДДС. Новоположената настилка от бетонови павета с мита повърхност 

е на стойност 53 691,75 лв. без ДДС. Голяма част от ремонтните дейности все още не са 

разплатени, тъй като е необходимо да се извършат довършителни работи, както по 

настилките от паваж, така и по декинга.  

През 2023 г. езерото беше източено, извършена е профилактика на съоръженията 

на фонтана и същият е технически изправен. Предвид това, че езерото се пълни само от 

дъждовни води, до края на 2023 г. нямаше необходимите водни количества за 

напълването му. През настоящия пролетен сезон езерото ще бъде почистено 

повърхностно без да бъде източвано, след което съоръженията ще бъдат пуснати в 

експлоатация.  

 

С уважение,   П 

 

ТАНЯ ХРИСТОВА 
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Кмет на Община Габрово 


